

M o i i

Minimal, Optimum,
and Identity.

精简、全能、独特。



M o i i

Moi lets me be myself.

Moi 重新发现自我。

I want to choose products appropriate for my skin and mind.

In response to such a desire, Moi was born as a natural hair and skin care brand made especially with naturally derived ingredients.*

Each time you use Moi, you will experience the confidence to live each day enthusiastically because simply being yourself makes you more beautiful.

“我只想找到属于自己、合适自己皮肤与心灵特征的产品。”

为了满足其需求，Moi采用全天然成分*推出全新头发与皮肤护理系列，让您的每一次使用，都能重拾自信，找回自己，从而魅力四射。

Moi's Four Commitments

Moi 4 大承诺

We are committed to offering products that are pleasant and finely honed to the utmost. 我们承诺给与您最至上精简护肤系列，为您带来最佳效果。

1. Formulated with a high concentration of naturally derived ingredients* 富含高浓度全天然成分*
2. Paraben-free 不含对羟基苯甲酸酯
3. Synthetic colorant-free 不含合成色素
4. All products has passed a skin patch test for sensitive skin. 所有产品均已通过敏感性皮肤的皮肤贴剂测试。

(Please note that 4. is not to ensure that nobody will experience skin irritation when using the product.) (请注意第 4 项并不构成该产品特性不造成皮肤刺激的担保。)

*Naturally derived ingredients mean that a large part of the ingredients comes from plants and non-petroleum components. *全天然成分大部分来源于植物界有效成植物及非石油成分。

Moi i

Moi (I) + I

Moi is a combination of the initials from "minimal", "optimum", and "identity (individuality)" with "moi (I)" in French and "I" in English. We created this brand from our desire to keep pace with the daily life of mature women. We want Moi to be the brand that allows mature women to be themselves.

Moi 来自于 Minimum (精简)、Optimum (全能)、Identity (Individuality) (独特 (个体)) 的首字母与法语的 Moi 和英语的 I 的组合。为了紧跟现代成熟女性爱美日常需求，希望可提升魅力、让自己更有品味，Moi 品牌从而形成。





*Moii mist is the cylindrical product in the center of above image.
*Moii 精华喷雾是上图像显示的圆柱状产品。

Multi-purpose mist adds natural volume and luster to your hair.
多用途喷雾为秀发带来自然发量和光泽。



Moii mist Elastic mode

〈Body & hair mist〉

身体和头发精华喷雾

BODY 身体

HAIR 头发

SCALP 头皮

While adding some natural volume to your hair, this multi-purpose mist makes your hair fluffy.

It gently moisturizes not only your hair, but also your scalp.

The spicy scent may also boost your vigor.

除了提升秀发的层次感，这款多用途喷雾也让您的秀发变得丰盈有致。保湿秀发的同时也滋润头皮。

带有轻微的辛辣味可以增强一天活力。

Best suited for 适用于

- People whose roots result in flat hair
扁塌型的头发
- People who wish to make their hair fluffy without hardening it
想要头发丰厚感但不喜欢头发定型的人

Instructions

for use

使用方法

Spray to the roots of dried hair where you want some more volume. Pulling your hair upwards while rubbing the mist into the hair with your hands allows you to make your bangs stand up and create a natural, fluffy hairstyle. It also moisturizes your scalp and tightens your skin.

喷于想要蓬松感的位置的发根上。使用时将头发轻轻往上拉同时用手把喷雾揉搓于发根以打造自然具有层次感的发型。此喷雾可以滋润并紧致您的头皮。

Standard amount of usage: 1 to 2 pushes
标准使用量：按压 1-2 次

Energetic, spicy aroma 带有活力的辛辣香氛

Powerful, yet elegant aroma created through the perfect harmony of noble cardamom, mellow clove, and palmarosa.

Natural essential oils: Eleutheriacardamomum seed oil (cardamom), clove leaf oil (clove), and palmarosa oil (palmarosa).

通过高级豆蔻，醇厚的丁香以及巴马香叶的完美结合产生强大而优雅的香气。天然精油：小豆蔻种子油(小豆蔻)，丁香叶油(丁香)和马丁香油(玫瑰草)。

Properties of the ingredients 成分性质

Emollient / Moisturizing effect 润肤 / 保湿作用

: Trehalose Mineral (magnesium sulfate), Sea lavender extract (Limonium caribense flower/leaf/stem extract), pomegranate culture extract (Punicagranatum seed cell culture lysate), and Artichoke extract (Artichoke leaf extract) 海藻糖矿物质(硫酸镁), 薰衣草提取物(柠檬柠檬脂下/叶/茎提取物), 石榴培养物提取物(石榴籽细胞培养物裂解物)和朝鲜蓟提取物(朝鲜蓟叶提取物)

100%*2 naturally derived ingredients*1 / silicon free 100%*2 全天然成分*1 / 不含硅

*1 Means that most ingredients are derived from non-petroleum ingredients, such as plants. *1 采用纯天然成分以及非石油成分，如植物萃取等。
*2 Water is not added. *2 无添加水分。

80mL

LebeL

ALL YOUR OWN

Exclusive Distributor / 经销商 : **NEKDERX** Sdn Bhd (241577-W)

Inquiry / 諮詢專線 : 03 - 7726 8733

Sub Distributor / 分銷商 : Uni Beauty Enterprise S/B | Hock Chuong Trading S/B
Tel : 088 - 230 776 | Tel : 082 - 484 805

Hong Guan (Brunei)
Tel : +673 -2793205

Follow us
跟隨專頁 社交网络



LebeL Malaysia